
Minnesanteckningar  från möte den 26 februari 2024 i  

SPFs GladaHudikSeniorerna lokal, Lastagegatan 10 Hudiksvall

Närvarande:

Ann-Sofi Forsberg  SPF Dellenbygden, orförande i gruppen 

Ulf Sundh   SPF Glada Hudik 

Thord Wannberg  SPF Glada Hudik 

Bengt Wiklund  RPG Norra Hälsingland 

Lena Jonsson  SKPF pensionärerna 

Berndt Söderström  SKPF pensionärerna 

Inger Ahlgren  PRO Hudiksvall 

Inger-Lise Wirth  PRO Forsa/Näsviken 

Anita Bergqvist  PRO Forsa/Näsviken 

Torbjörn Bodare  PRO Iggesund 

Stefan Lönn  PRO Dellenbygden, sekreterare vid detta möte 

Leif Sandberg  PRO Dellenbygden 

Marie Nordborg  Visionveteranerna 

Britt-Inger Lindström  SPF Dellenbygden 

Christina Arnell  SPF Dellenbygden 

 

Ann-Sofie öppnade mötet och föreslog en dagordning: 

 1. Tankar efter måndagens KPR möte 

 2. KPR reglementet 

 3. Arne Jansson’s motion ang KPR 

 4. Malin Wennberg, SPF Stockholm  

 5. Matabonnemang 

 6. Äldrevänlig Kommun 

  

Ann-Sofie började med att presentera två nya medlemmar i KPR eftersom SPF Dellenbygden har 

fått fler medlemmar har de fått ytterligare en ledamot och en ersättare, Britt-Inger Lindström och 

Kristin Arnell.

1. Tankar från senaste KPR mötet. 

Studiebesöket på Skyttegillet var lite för tidigt för att man skulle kunna få en klar bild, det 

finns säkert förutsättningar för att det kommer att bli bra men det var fortfarande en 

byggarbetsplats. 

 

Vi känner att vi inte blir lyssnade på och att vi har svårt att få in våra punkter på 

dagordningen. Pensionärsföreningarna som ingår i rådet är politiskt och religiöst 

oberoende, vi försöker att driva sakfrågor för de äldre som har det mest besvärligt. 

KPR skall ligga under kommunstyrelsen (förslag enligt det nya reglementet), ordföranden i 

rådet Mikael Löthstam är även ordförande i kommunstyrelsen, så han sitter “på två stolar”. 

Vid frågor som vi vill föra fram bör vi kanske göra en gemensam skrivelse som vi förankrar i 



resp pensionärsorganisation och lämnar in till kommunstyrelsen. 

2. KPR reglementet. 

Vid senaste mötet hann vi inte med detta, det finns ett gällande reglemente, utifrån det har 

vi gemensamt kommit fram till ett förslag som vi har lämnat in, som även skickats på 

remiss till flera, bl a oss själva. 

Inför KPR mötet så fick vi ett nytt förslag till reglemente, detta skiljer sig mycket från det 

som skickades ut på remiss, ändringar: 

Syfte texten “Rådet skall väcka frågor, ta initiativ, avge utlåtanden och identifiera områden 

där kommunen bör agera. Rådet ska utgöra ett rådgivande organ som, i ett tidigt skede av 

beredningen, kan ges möjlighet att lämna synpunkter i ärenden som påverkar äldre” har 

tagits bort. 

Arbetsuppgifter texten “Pensionärerna ges därmed större delaktighet i samhällets insatser 

samt att rådet kan ge förslag på lösningar som berör äldres möjligheter till god livskvalitet” 

har tagits bort. 

Sammansättning texten “ Ersättare i rådet tjänstgör endast när ordinarie ledamot inte kan 

delta” har lagts till 

Organisation och arbetsformer hur skall vi få med våra punkter till föredragningslistan. 

Ekonomi texten “Pensionärsorganisationerna erhåller ett av fullmäktige fastställt belopp 

per medlem till sociala aktiviteter riktade till äldre boende inom äldreomsorgen (enligt KF 

2018-06-18 §82) har tagits bort.  

Vi bör få reda på vad/vilka som har gjort ändringarna och på vilka grunder. 

 

Vidare bör man kanske gå igenom ordens betydelse i reglementet. Vi bör ha en punkt på 

dagordningen för vilka frågor som skall behandlas vis nästkommande möte 

3. Arne Jansson’s motion om KPR, Ann-Sofie har mailat ut denna till oss tidigare,  

vissa saker kan vara riktiga, men det är inget som SPF (eller någon annan förening) ställer 

sig bakom. 

4. Malin Wenberg, projektledare pensionärsråd, hos SPF centralt i Stockholm, Ann-Sofie skall 

kolla om hon har några idéer hur vi skall arbetar vidare med frågan. (lite osäker om det var 

så vi sa) 

5. Matabonnemang, i kallelsen till senaste mötet fick vi med ett tjänsteutlåtande om en 

förändring för de som har beviljats matdistribution inom hemtjänsten. Man vill ta beslut så 

att man kan införa detta från den 1 april. Det verkar som om frågan bara har behandlats av 

avgiftshandläggare och chefer för att förenkla och spara tid och pengar. 

Det finns många funderingar med tanke på att människor är individer, med och olika behov 

och olika sjukdomar etc. Hur blir det med matspill? Vem kollar att man äter? Många äter två 

gånger på en matlåda, det borde finnas ett matabonnemang varanan dag. Vi skall svara 

varje förening för sig, eftersom vi skall svara den 27 mars, svara till: 

centraldiariet@hudiksvall.se 



6. Äldrevänlig kommun, vid senaste mötet Pratade Mikael Löthstam om detta, bl a är Gävle 

med i detta. Det är ett globalt utvecklingsarbete lanserat av WHO.  

Vi är intresserade av att veta mer om detta, hur? 

 

7. Övrigt 

Vi pratade även lite om Rådet för funktionshinder, där verkar det fungera annorlunda än i 

KPR. 

 

Vi skulle behöva ha ett möte, utan punkter,  med politikerna där vi skulle vilja veta hur de 

tycker och tänker och vad de vill få ut av oss. 

 

Viktigt att man försöker planera sin egen ålderdom, hur vill man ha det  

  

Nästa KPR är den 22 april 

 

Hudiksvall 20240226  

Stefan Lönn PRO Dellenbygden


